
 Referat fra  styremøte torsdag  29 .september  2022, kl 1900. 
 Sted:Nøklegård, verksted 

 Tilstede: Marthe Nøklegård, Kristin Storemyr, Terje Almvik, Karol Belko, Helge Berg Aasetre 
 og  Mona Aaby 

 Forfall: Are Solli, Gudveig Hagen og Magne Wiersdalen 

 1.  Godkjenne ref fra styremøte Juni-22. 
 Godkjent 

 2.  Innkomne post/kontakt  . 
 Kollektivt 
 dieselsøl i fjorden 

 3.  Dugnad  : benker/lekeplass 
 Benkene må inn. Terje stiller med bil. Marthe og Karol blir med. Onsdag 20. oktober. 

 Husk at benkene må males, i samme farge som nåværende benker. Nye “Langangen vel” 
 skilter må bestilles. 

 Mona tar kontakt med Porsgrunn kommune for å få ny huske. Helge henter denne. 
 Dato for dette: fortløpende. 

 4.  Orientering Nye Veier/fylkeskommune. 
 Kontakt med Eiffage ang olje- dieselsøl i fjorden.  Det blir tatt vannprøver hver 3. dag, 

 til og med november. 
 Det er skrevet e-post til Eiffage og Nye veier ang bekymring om lysforurensing i 

 fjorden. 

 5.  Telenor, internett og dekning i Langangen 
 Utsettes til neste møte. 
 Telenor har fått dårligere dekning i Langangen. 

 6.  Informasjonsmøte høst 2022 
 Velforeningen starter, velkommen, hva har vi gjort i 2022. informerer om 
 medlemskontingent. Videre rekkefølge: TVB-Bolig, Porsgrunn utvikling,  Nye Veier, 
 og Lønnebakke. 
 Fra styret kommer: Marthe, Kristin, Terje, Karol, Helge, Gudveig og Mona.  Rammer 
 Bevertning: Velforeningen serverer kjeks, kaffe, og Taffel. Mona kan kjøpe. 
 Styret møter kl 1700. 
 Sekretær skriver mail til de inviterte parter, for å informere om rekkefølge og hva de 
 ønsker av tid. 

 7.  Kasserer har ordet. 
 intet nytt. 



 8.  Solheimfeltet, status. 
 Tomtesalg starter i okt d.å. 
 Det var offisiell overlevering av utbyggingsavtalen den 29. aug 2022. 

 9.  “grisekjøring” gjennom bygda. 
 Velforeningen oppfordrer befolkningen til å ta kontakt med politiet. 

 10.  Grenland sykkelklubb. 
 Grenland sykkelklubb arrangerte sykkelritt i bygda i sept, det er bra for bygda, og 
 velforeningen støtter aktivitet. Velforening har tatt kontakt med sykkelklubben om at 
 vi må ha informasjon i forkant, spesielt om velforeningen blir sitert i info ut til bygda. 
 Det er ikke ønskelig at velforeningen blir sitert i infoskriv når vi ikke vet om dette, eller 
 er blitt kontaktet i forkant. 

 12. Buss-skur i Langangsveien 
 Kristin informerer  .  Det er manglende svar fra fylkeskommunen.  Kristin purrer opp. 

 11.  Neste styremøte 
 Torsdag 17. nov, kl 1800, med mat. 
 Hvem tar matbestilling? 

 12.  Eventuelt. 
 Trær som vokser inn i strømnettet i Markavegen. Dette er kommunen sine 

 strømkabler. Dette må meldes fra om på Porsgrunn.kommune.no - varlse feil. Dette ble gjort 
 på kveldens styremøte. 

 Bålplass på badeplass i Markavegen?. Dette taes opp nærmere våren 2023. Kan 
 dette gjøres på felles dugnad? 

 Møte hevet: 20:09. 

 Referent: 
 Mona Aaby 


